
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 64. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 lipca 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

W ostatnich dniach czerwca została zakończona inwestycja rewitalizacji terenu przed dworcem PKP 

w Ciechanowie. Dzięki zaangażowaniu Rady Miasta Ciechanowa i władz miasta teren przed dworcem PKP 

zyskał nowy wygląd. Zostały utworzone miejsca parkingowe na asfaltowym podłożu, wykonano ścieżki ro-

werowe, przybyło też wiele nasadzeń drzew i krzewów. Cała inwestycja została zaprojektowana i wykonana, 

aby podróżni korzystający z usług PKP mieli jak najlepsze warunki dotarcia do dworca PKP. 

Niestety pozostały teren znajdujący się pod zarządem PKP jest w bardzo złym stanie. Cała przestrzeń 

przylegająca do zrewitalizowanego terenu nie jest w żaden sposób utwardzona, a podczas opadów deszczu, 

zwłaszcza w okresie jesienno-zimowym, pojazdy podróżnych często zapadają się w gliniastym podłożu.  

Czy w związku z tym są projektowane prace nad utwardzeniem opisanego terenu? 
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